

PDAP – Geschäftsbereich der JessenLenz GmbH

Steckbrief

Website: www.pdap.de
Unternehmensart: Dienstleistungsunternehmen
Gründungsjahr: 1983
Mitarbeiter: 11 – 50 (02/2023)
Management: Armin Atefi
Holger Leu

Anschrift

JessenLenz GmbH
Steinmetzstr. 3
23556 Lübeck
Deutschland

Kontakt

Telefon: +49 451 87360 - 12
Fax: +49 451 87360 - 66

Social Media

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/pdap-by-jessenlenz/>

Über das Unternehmen

PDAP ist seit 1983 Geschäftsbereich der Lübecker Unternehmung JessenLenz und setzt auf innovative und zukunftsweisende Technologien im Umfeld von Qualitäts- und Datenmanagement sowie Digitalisierung. Unsere CAQ-Software PDAP8 umfasst die Qualitätsvorausplanung, die Fertigungsbegleitung, das Warenmanagement sowie weitere ergänzende Tools. Unsere Auswertungen und Analysen vermitteln den Nutzern aktuelle Informationen über Produktqualität, Status von Fertigungsprozessen oder Ressourcenverbrauch und geben so Entscheidungshilfen. Nutzen Sie die Standards wie ISO 9001, IATF und AIAG und stellen so Qualität, Nachhaltigkeit und Wirtschaftlichkeit sicher.

PDAP – Business Unit of JessenLenz GmbH

Profile

Website: www.pdap.de
Type of Company: Service Company
Year of Foundation: 1983
Employees: 11 – 50 (02/2023)
Management: Armin Atefi
Holger Leu

Address

JessenLenz GmbH
Steinmetzstr. 3
23556 Lübeck
Germany

Contact

Telefon: +49 451 87360 - 12
Fax: +49 451 87360 - 66

Social Media

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/pdap-by-jessenlenz/>

About the Company

PDAP has been a business unit of Lübeck-based company JessenLenz since 1983 and focuses on innovative and forward-thinking technologies in the field of quality and data management as well as digitalization. Our CAQ software PDAP8 includes quality pre-planning, manufacturing support, inventory management, and other complementary tools. Our evaluations and analyses provide users with current information on product quality, the status of manufacturing processes, or resource consumption, and thus provide decision-making aids. Use standards such as ISO 9001, IATF, and AIAG to ensure quality, sustainability, and profitability.